
آرمان ملی: مشکل کمک داور ویدئویی فدراسیون فوتبال 
VAR همچنان پابرجاست و در حالی که مهدی تاج از خرید
چینی خبر داده دبیرکل فدراسیون اعلام کرده از اروپا خرید ها 

انجام شده است! 
   نظر تاج 

فوتبال ایران از این فصل و با تاخیر پنج ساله سرانجام 
به سیستم داور ویدئویی مجهز شد تا به این ترتیب بیشتر 
بازیهای لیگ برتر با این تکنولوژی به انجام برسد. البته نکته 
مهم این است که تعداد دستگاه های وی ای آر به اندازه نصف 
مسابقاتی است که در لیگ برتر برگزار می شود. 25 آدر ماه 
خبرآنلاین نوشت: تاج در مورد واردات کمک داور ویدئویی 
اینطور توضیح داد: VAR وظیفه فوتبال و فدراسیون نبود 
ولی توانستیم با مجموعه هماهنگی فیفا و لایسنس ها، ۶ 
دستگاه VAR بسیار عالی را بیاوریم. 2 تای آن وارد می شود 
و ۴ تایش وارد شده است. ما در حال طی کردن هر ۸ بازی با 
VAR هستیم. آن VAR چینی یک مشکلی در شرکت تجهیز 
گر بیاید، می شود ۱2 دستگاه که  دارد که خریداری نشده ولی ا
خیلی اتفاق مهم و خوبی است. در صورتی که این صحبت 
رئیس فدراسیون به واقعیت تبدیل شود و وی  ای آر چینی 
هم به ایران بیاید، تمام شهرهای لیگ برتری به این سیستم 
مجهز خواهند شد و در عین حال امکان استفاده از وی ای آر 
در لیگ دسته اول فصل آینده هم وجود خواهد داشت که 

تغییر مهمی در لیگ آزادگان محسوب خواهد شد. 
   صحبت های دبیرکل! 

هدایت ممبینی دبیرکل فدراسیون فوتبال درباره زمان 
انتخابات  گفت:  فوتبال  فدراسیون  انتخابات  ثبت نام 
فدراسیون فوتبال ۱۱ اسفندماه برگزار می شود و ثبت نام نیز 
گهی که در سایت فدراسیون  از یازدهم دی ماه با توجه به آ
فوتبال و روزنامه های رسمی می دهیم، آغاز خواهد شد 
و تا 20 دی ادامه خواهد داشت. وی در رابطه با اینکه قرار 
است چند دستگاه دیگر VAR وارد کشور شود، یادآور شد: 
برای ۶ دستگاه با یک شرکت اروپایی که از شرکت های نامی 
کمک داور ویدئویی است، قرارداد  و بزرگ سیستم های 
بسته ایم. در حال حاضر سه دستگاه وارد شده و بقیه کارها 
نیز در حال انجام شدن است. دستگاه در بازار نیست که 
وقتی سفارش دهیم سریع به دست ما برسد. با کمک AFC و 
فیفا سه دستگاه را وارد کرده ایم. کارشناسان ما سه دستگاه 
گر سیکل  دیگر را تست و نمایندگان ما آنها را تأیید کردند. ا
اداری و مالی انجام شود، شرکت مذکور دستگاه ها را برای ما 

می فرستد. 
*ابهامات 

هفته چهاردهم لیگ برتر فوتبال از روز پنجشنبه، ۶ دی با 
برگزاری دو دیدار آغاز می شود. در این شرایط طبق روال تیم 
داوری بازی های این هفته از مسابقات توسط کمیته داوران 
اعلام شده است. یاسر همرنگ، داور سابق فوتبال کشورمان 
ک قرار داده، به تعدادی از نکات  در مطلبی که در اختیار تابنا
عجیب و قابل توجه در چیدمان داوری هفته چهاردهم 
لیگ برتر اشاره کرده است. نکاتی که خواندن آنها خالی از 

لطف نیست. 
 پنجشنبه، ۶ دی ماه ۱۴۰۳
چادرملوی اردکان - استقلال

: علیرضا ایلدروم کمک داور
داور VAR: وحید زمانی

 جمعه، هفتم دی ماه ۱۴۰۳
مس رفسنجان - ذوب آهن اصفهان

داور VAR: وحید زمانی 
وحید زمانی برای دومین بازی داور VAR شده که استفاده 
از او در بازی پخش زنده ریسک بالایی دارد. او همچنین از 
 VAR یزد سریعاً به رفسنجان می رود و در روز بعد دوباره داور
است. بدون توجه به عملکرد!؟ مرتضی منصوریان که یکی از ۷ 
گر به اندازه وحید زمانی VAR را  داور بین المللی ایران است، ا
نمی داند، فکری به حال خودش و این نگاه باید داشته باشد 

که تا به حال داور VAR نبوده است. 
 استقلال خورستان - فولاد خوزستان

: بیژن حیدری داور
داور چهارم: مرتضی منصوریان

: حمید نظری ناظر
، کسی که داوری و  با احترام زیاد خدمت حمید نظری عزیز
نظارت می چیند، نباید از نظر فنی داوری نظری  را به عنوان 

ناظر قضاوت بیژن حیدری انتخاب کند. 
 شمس آذر قزوین - گل گهر سیرجان

: امیر ایار داور
این هفته هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در ایلام بودند و 
گر این اتفاق نبود، بازهم به امیر ایار بازی نمی دادند. قضاوت  ا

داده شد تا شکایت و نارضایتی در استان ایلام ایجاد نشود!
 پرسپولیس - خیبر خرم آباد

: موعود بنیادی فرد داور
: دانیال باشنده کمک  داور

داور چهارم: حمید حاج ملک
کمک VAR: علیرضا ایلدروم

پرسپولیس و استقلال اصلاً دل خوشی از قضاوت موعود 
بنیادی فر ندارند که مرتب هم بازی آنها را قضاوت می کند. 
به زور نمی توان کسی را در دل کسی جا کرد و با این شرایط در 
ادامه حیات ورزشی روزهای سختی خواهد داشت. دانیال 
غ  باشنده با عملکرد بسیار ناشیانه در بازی پیکان و سایپا فار
از درست یا غلط بودن بودن تصمیم مبنی بر اعلام کردن گل 
و مردود کردن آن، با سپردن این بازی به او بیشتر نابودش 

می کنند. این لطف نیست، دشمنی و نابلدی کار است. حمید 
حاج ملک را هم با روش رفتاری غلط از داور قابل اعتماد 
فدراسیون تبدیل به یک داور بسیار ناراحت و بدون صلابت 
کرده اند. علیرضا ایلدروم چرا بعد از بازی چادرملو و استقلال 
از یزد باید به تهران بیاید و بدون استراحت و بدون توجه به 

عملکرد احتمالی، کمک VAR بازی پرسپولیس باشد؟
ک  ملوان بندرانزلی - آلومینیوم ارا

: سعید رحیمی مقدم داور
: وحید سیفی کمک داور

سعید رحیمی مقدم هر بار داوری دارد، انزلی انزلی انزلی… 
او مجبور است از تبریز تا انزلی سفر زمینی داشته باشد. یعنی 

هزینه پرواز تا این حد مهم است!؟
کتور تبریز  نساجی مازندران - ترا

: پیام حیدری داور
: امیرمحمد داودزاده کمک داور

داور VAR: کوپال ناظمی
پیام حیدری نتیجه را در اهواز عوض کرد، خودش و کمکی 
که مورد حمایت شان است. زمین و زمان را به هم دوخته شد 
تا پنالتی را تأیید کنند! یاد دربی و عوض کردن قانون هند 
افتادم… امیرمحمد داودزاده هم در بازی گل گهر - سپاهان 
با روند غلط هر  کو پال ناظمی متأسفانه  بی تقصیر نبود. 
تصمیمی که به عنوان داور یا به عنوان VAR در لیگ امسال 
گرفته، همراه با چالش های فراوان بوده است. اینها به داوران 
مربوط نیست، اشتباهات چیدمان است که تا پذیرفته نشود، 

رنگ آرامش نمی بینید. 
وحید سیفی این هفته بعد از مدت ها قضاوت دارد، اما به 
امین زاهدی به اندازه کافی بی عدالتی شده است. با این کارها 
گناه شان بیشتر می شود و باور کنید این آخر قصه نیست… 
این دو نفر لایق لیست کمک داوران بین المللی بودند که با 
کج سلیقگی به لیست وارد نشدند. جالب است که لیست 
بین المللی داوران را علام نمی کنند! بازی های ملوان با 
ک و شمس آذر با گل گهر از نظر شما بی اهمیت  آلومینیوم ارا
 VAR که این دو بازی  است!؟ چطور تشخیص داده اید 

نداشته باشند!؟ این اوج بی عدالتی است. 
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از تناقض در صحبت ها تا وضعیت داوران 

VAR چینــــی یا  اروپایـــی؟

گفتوگو

کارشناس فوتبال در مورد  سعید عزیزیان 
وضعیت استقلال در لیگ برتر و عملکرد سرمربی 

آبی های لیگ صحبت کرد. 
    در خصوص افت نسبی استقلال و دیدار 

با چادر ملو اردکان چه نظری دارید؟
استقلال با سرمربیگری پیتسو موسیمانه، 
از  توانست  و  شد  بهتری  تیم  بازی  به  بازی 
ج شود. موسیمانه با تیم اُخت شد  بحران خار
و صمیمیت خوبی میان او و بازیکنان شکل 
گرفت. دو نتیجه خوب در لیگ نخبگان آسیا 
به خصوص بازی با تیم الاهلی، در ادامه برتری 
مقابل فولاد در لیگ و مس کرمان در جام حذفی، 
هواداران را به ادامه فصل امیدوارتر کرد. در دو 
بازی اخیر هم مقابل گل گهر و آلومینیوم می شد 
که استقلال برنده باشد، اما بازیکنان دقت کافی 
ج ندادند. حضور استقلال در رده نهم  را به خر
جدول اصلاً متناسب با نام و آوازه این تیم ندارد 
و باید زمان داد تا سرمربی تیم بتواند با نتایج 
خوبی که می گیرد، تیم را به جایگاه اصلی خود 
گر موسیمانه بتواند ترکیب اصلی  بازگرداند. ا
تیمش را بشناسد برای هر بازی با یکی دو تغییر، 
گردانش را وارد زمین خواهد کرد و آنها هم  شا
می توانند بهترین نتایج را بگیرند. فرصت زیادی 
باقی نمانده و استقلال دیگر نباید امتیاز از دست 
بدهد، این تیم امتیازاتی که نباید را از دست داده 
و دیگر چنین اتفاقی را نباید اجازه دهد تا برایش 
خ دهد، چون باعث می شود آخرین فرصت  ر

حضور در کورس قهرمانی از دست برود. 
ل را چگونه  عملکرد سرمربی استقلا    

ارزیابی می کنید؟
موسیمانه اعتماد طرفداران استقلال را جلب 
کرده و مدیریت باشگاه باید در فصل نقل و 
انتقالات بازیکنان مدنظر سرمربی تیم را جذب 
کند، تا استقلال در نیم فصل دوم بتواند برای 
کثر امتیازات به مصاف حریفان برود.  کسب حدا
5۱ امتیاز در ۱۷ بازی لیگ برتر باقیمانده و استقلال 
کثر امتیازات و به شرط  می تواند با کسب حدا
اینکه دیگر مدعیان قهرمانی امتیاز از دست 
بدهند، نیم نگاهی به قهرمانی لیگ داشته باشد، 
البته هدف اصلی استقلال می تواند قهرمانی در 
جام حذفی باشد. قطعاً خیلی کار سختی است 
ولی با یکدست شدن تیم و وجود بازیکنان یکدل، 
احتمال کسب موفقیت های بزرگی وجود دارد. 
چادرملو تیمی است که در اولین فصل حضورش 
در لیگ برتر، نتایج بسیار خوبی گرفته و با سرمربی 
جوان و جویای نامش، رده ششم جدول را دارد. 
کی است.  بدون تردید در خانه خود تیم خطرنا
بازیکنان مستعدی دارد که انگیزه بسیار بالایی 
خواهند داشت و از دوندگی بالای خود بره می برند 
تا بتوانند برابر استقلال نتیجه بگیرند. بالاخره 
بازی برابر استقلال و پرسپولیس به هر بازیکنانی 
انگیزه مضاعفی می دهد تا با همه وجود در 
خدمت تیم خود باشند، چون در صورتی که نقش 
مؤثری به خصوص در گلزنی و دادن پاس گل 
داشته باشند، در آینده پیشنهاد های بهتری از 
تیم های مطرح حتی خود استقلال و پرسپولیس 

خواهند داشت. 

عزیزیان: 
موسیمانه اعتماد 

طرفداران استقلال را 
دیدگـاهجلب کرده است 

دبیر فدراسیون دوومیدانی: حسین رسولی در چارچوب قرار نمی گیرد
حسین رسولی ورزشکار پرتاب دیسک 
کشورمان که در بازی های آسیایی هانگژو 
موفق به کسب مدال طلا شد، انتقادهایی 
را نسبت به عملکرد فدراسیون دوومیدانی 
ح کرده است. »رها شدن پس از اردوها،  مطر
عدم پرداخت حقوق و نگرفتن بلیت برای 
ج از تهران«، از جمله  حضور در اردوی خار
مواردی بوده که رسولی به آنها اشاره کرده 
است. مهدی مستجاب الدعوه سرپرست 
دبیری فدراسیون دوومیدانی با اشاره به 
به  دوومیدانی  اردوی  دوم  مرحله  اینکه 
پایان رسیده و مرحله سوم نیز از ۱۴ دی 
ماه آغاز می شود تا ورزشکاران آماده شرکت 
در رقابت های انتخابی شوند، به خبرنگار 
فدراسیون  برنامه ریزی  گفت:  تسنیم 
گر رسولی فکر می کند رها  مشخص است. ا

در  خودش  که  است  دلیل  این  به  شده، 
چارچوب فدراسیون قرار نمی گیرد. ما او را رها 
نکرده ایم. در حال حاضر که اردوی متمرکز 
در تهران نداریم، ورزشکاران در کردستان، 
گلستان و  کهگیلویه و بویر احمد،  مشهد، 
البرز تمرینات شان را انجام می دهند. یک 
را قبول  اردونشینی  باید شرایط  ورزشکار 
کند و این مسئله شامل حال حسین رسولی 
هم می شود. فدراسیون وظیفه حمایت از 
گر اینگونه نبود، در حد  ورزشکاران را دارد. ا
فاصل اردوی دوم و سوم، اردوهای مختلف 
را در شهرهای مختلف برگزار نمی کردیم. وی 
کنش به این صحبت رسولی که گفته  در وا
»فدراسیون برایش بلیت سفر به مشهد تهیه 
کونومی پرواز  نمی کند و همچنین در بخش ا
جا نمی گیرد«، گفت: کار تهیه بلیت را باید 

هیات استانش انجام دهد. درخصوص بلیت 
کونومی نیز باید بگویم که ذهنیت  بیزینس یا ا
او با هیات اجرایی فدراسیون متفاوت است. 
اینکه رسولی خودش را با برخی ورزشکاران 
دیگر مقایسه می کند، اشتباه است. آخرین 
که اخیراً از فدراسیون  درخواست رسولی 
داشت، در کمتر از 3 دقیقه انجام شد. آیا 
هستیم؟  بی توجه  که  بگوید  می تواند  او 
دوومیدانی  فدراسیون  دبیری  سرپرست 
درباره عدم پرداخت حقوق به اردونشینان 
عنوان کرد: پرداخت حقوق زمان خودش 
را دارد. از همان ابتدا قرار بر آن شد که بعد 
از انتخابی تیم ملی، به کسی که وارد مرحله 
گر  نهایی اردو شود، حقوق بدهیم و حتی ا
را نیز بپردازیم.  نیاز باشد، حقوق معوقه 
واقعاً نمی دانم نفرات قبلی در فدراسیون 

چگونه با او برخورد کرده اند که چنین رفتاری 
دارد. وی ادامه داد: فدراسیون موظف است 
که برای ورزشکاران در چارچوب مقررات، 
برنامه ریزی کند و این چارچوب را برای یک 
نفر بر هم نمی زند. او باید احترام بگذارد یا 
احترام دریافت کند. سعی می کنیم نهایت 
تعامل را داشته باشیم. آیا زمانی که رسولی 
اردو را بدون اجازه ترک کرد، برخورد کردیم؟ 
وظیفه ما است که حمایت کنیم، البته در 
این میان شیطنت هایی هم انجام می شود 
سطح  باید  هستند.  نشده  پیش بینی  که 
انتطارات بر اساس موجودیت فرد باشد و 
ح  درخواست ها نیز به صورت معقول مطر
شوند. در واقع نباید تعهد بی جهت ایجاد 
کنیم، وگرنه به آن چیزی که مدنظر داریم، 

نمی رسیم. 

کید  محمود کلهر بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس تأ
کرد، جدایی سرمربی اسپانیایی تصمیم درستی بود و کریم 

باقری می تواند پرسپولیس را به روزهای خوبش برگرداند. 
   جدایی سرمربی 

محمود کلهر در گفت وگو با تسنیم درباره جدایی خوان 
کارلوس گاریدو از پرسپولیس اظهار داشت: پرسپولیس 

در این نیم فصلی که دو بازی از آن باقی مانده است، 
گذشته  سال  چند  در  را  خود  دوران  سردرگم ترین 
پشت سر گذاشت و به عقیده من دلیل باخت های اخیر 

هم همین موضوع است. به هر حال گاریدو 
در این مدت فرصت مناسب را داشت 

تا با شرایط تیم و خصوصیات اخلاقی 
بازیکنان آشنا شود، اما اصلاً نتوانست 

هیچ راهکاری برای خروج تیمش از 
کند و تصمیم بر پایان  بحران ارائه 

همکاری با او درست بود. 
   نمایش ضعیف 

در  که  این موضوع  به  کنش  وا وی در 

بازی های گذشته برخی بازیکنان هم ضعیف تر از حدانتظار 
ظاهر و باعث شدند تا پرسپولیس از شرایط ایده آل خود 
دور باشد، تصریح کرد: اشتباه فردی جزئی از فوتبال است 
و بزرگ ترین تیم های دنیا هم ممکن است برخی مواقع با 
اُفت و اشتباه ستاره های خود روبه رو شوند، اما مشکل 
پرسپولیس ضعف یا اشتباه بازیکنان نبود. برای من 
مثل  بازیکنی  سر  بلایی  چه  که  است  تعجب  جای 
عیسی آل کثیر می آید که اینقدر از شرایط آرمانی اش 
دور می شود. به عقیده من جابه جایی  و تغییرات زیادی 
که اعمال می شد اُفت بازیکنان به لحاظ ذهنی را به 
دنبال داشت. نمونه دیگر اشتباهات گاریدو، 
لجبازی بود! او در این مدت می توانست 
به سلمانی فرصت بیشتری بدهد، اما او 
می گذاشت.  کنار  تیم  لیست  و  ترکیب  را 
را تغییر می داد  که مدام ترکیبش  گاریدو 
نمی توانست مانند سایر بازیکنآنکه فرصت 
کردند، به سلمانی هم شانس  بازی پیدا 

بازی بدهد؟

   جالی خالی بازیکن 
بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس راجع به اینکه جای 
خالی ترابی هم در ترکیب تیم حس می شود، تصریح کرد: در 
اینکه مهدی ترابی بازیکن بزرگی بود و در چند سال گذشته 
ستاره پرسپولیس به شمار می آمد شکی نیست، اما پرسپولیس 
به لحاظ نفری و بازیکن مشکل نداشته و در هر پستی شاید یکی 
دو بازیکن آماده در اختیار دارد، اما تفکرات اشتباه کادر فنی و 
تغییرات مداومی که گاریدو داشت، اجازه نمی داد تا بازیکنان در 

شرایط مسابقه قرار بگیرند و خودشان را نشان دهند. 
   باقری 

کریم باقری می تواند  کلهر در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه »
ج کند؟«، گفت: قطعاً باید به کریم  پرسپولیس را از بحران خار
باقری اعتماد کنیم و به او فرصت کامل بدهیم. او می تواند در 
کنار سیدجلال حسینی پرسپولیس را از این شرایط خارج کند، 
به شرط اینکه به او اختیار کامل و زمان مناسب بدهیم. قطعاً 
کریم می تواند پرسپولیس را به روزهای خوبش برگرداند. باقری 
با شخصیتی که دارد می تواند روحیه و اعتمادبه نفس لازم را 

دوباره به پرسپولیس برگرداند. 

کاپیتان ملی پوش تیم فوتسال 
گیتی پسند دو ماه خانه نشین شد

محمدرضا سنگ سفیدی کاپیتان ملی پوش تیم فوتسال 
گیتی پسند به علت شکستگی پا بین یک ونیم تا دو ماه از 
میادین دور خواهد بود. تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان 
لیگ برتر  حساس  دیدارهای  از  یکی  در  گذشته  هفته 
به همصاف سن ایچ ساوه رفت و این تیم را شکست داد، اما 
گردان محمد کشاورز برای آن ها غم انگیز تمام  پیروزی شا
شد. چرا که ستاره ملی پوش و کاپیتان گیتی پسند در تمرین 
پیش از دیدار این تیم مقابل سن ایچ دچار مصدومیت شد. 
مصدومیت محمدرضا سنگ سفیدی به اندازه ای شدید 
بود که نتوانست گیتی پسند را همراهی کند و پس از انجام 
معاینات و تست های پزشکی، مشخص شد که پای کاپیتان 
گیتی پسند دچار شکستگی شده است و با این تفاسیر برای 
مدت زمان تقریبی یک ونیم الی دو ماه از میادین دور خواهد 
بود. تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان که در کورس قهرمانی 
لیگ برتر قرار دارد بازی های سختی در هفته های آتی انجام 
کثر این مسابقات  خواهد داد که محمدرضا سنگ سفیدی ا
را از دست خواهد داد، زیرا حداقل شش هفته زمان نیاز است 
تا دوران نقاهت مصدومیت سنگ سفیدی باتجربه سپری 
شود. تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان تا پایان هفته دوازدهم 
رقابت های لیگ برتر باشگاه های کشور با ۱2 پیروزی، دو 
تساوی، یک شکست و 3۸ امتیاز در صدر جدول رده بندی 
ایستاده است. اختلاف گیتیزن ها با مس سونگون ورزقان 
که نزدیک ترین تعقیب کننده آن ها به شمار می رود، پنج 

امتیاز است. 

انتقاد فابیو کاپلو از رفتار مهاجم یوونتوس
کاپلو به انتقاد از رفتار دوشان ولاهوویچ مهاجم  فابیو 
کنش دوشان ولاوویچ به  صربستانی پرداخت. فابیو کاپلو از وا
تعویض در دیدار برابر مونتزا انتقاد کرد و او خواست بهتر ظاهر 
شود. یووه در دیدار روز یکشنبه با نتیجه دو بر یک مونتزا را 
شکست داد و سه امتیاز حساس را به دست آورد. ولاهوویچ، 
مهاجم صربستانی، در این فصل در ۱5 بازی لیگ فقط هفت 
گل به ثمر رسانده که چهار گل از روی نقطه پنالتی بوده است. 
مهاجم سابق فیورنتینا در دیدار برابر مونتزا تنها دو شوت به 

سمت دروازه حریف زد. 
گو موتا در دقیقه ۸5 تصمیم گرفت ولاهوویچ را  وقتی تیا
کاپلو به  بیرون ببرد، این مهاجم خیلی عصبانی شد. فابیو 
سایت روزنامه گاتزتا گفت: امیدوارم او از خودش عصبانی بوده 
گو موتا. من چنین رفتاری را درک نمی کنم. این  باشد نه از تیا
نشان دهنده بی احترامی به مربی و بازیکنی است که وارد زمین 
شده است. دوشان احتمالا به خاطر گل نزدن عصبانی بود اما 
اشکالی ندارد. کاپلو در بخش بعدی صحبت هایش افزود: یووه 
در نیمه اول خوب ظاهر شد و در مجموع افت کرد. یووه باید 
بهتر از اینها ظاهر شود. یوونتوس هنوز در این فصل شکست 
نخورده است ولی ۱0 تساوی از ۱۷ بازی به این معنی است که 
یوونتوس در حال حاضر ۹ امتیاز با آتالانتا صدرنشین لیگ 
فاصله دارد. کاپلو معتقد است اینتر که همچنان شانس نخست 
قهرمانی است و در هفته های باقیمانده به صدر جدول سری 

آ ایتالیا راه خواهد یافت. 

عزیزی: پرسپولیس باید با باقری قرارداد 
یک ساله می بست

ایرنا: پیشکسوت فوتبال ایران گفت: معتقدم مسئولان 
باشگاه پرسپولیس در خصوص کریم باقری کم لطفی کرده و 
حدقل باید با وی قرارداد یک ساله می بستند. خداداد عزیزی 
پیشکسوت فوتبال ایران در پایان بازی دوستانه منتخب ۹۸ 
و منتخب خراسان و در جمع خبرنگاران، اظهار داشت: برخی 
مسئولان گفته اند که چند روز دیگر ورزشگاه  آزادی بازگشایی 
مجدد می شود و تعدادی از پیشکسوتان را دعوت خواهند 
گر در  کرد که من هم جزو آن دسته از پیشکسوتان هستم. ا
تهران حضور داشته باشم قطعا به ورزشگاه خواهم رفت. وی 
افزود: امروز همه بازیکنان منتخب ۹۸ به مناسبت روز مادر 
در دیداری تدارکاتی به میدان رفتند. همچنین یک خسته 
نباشید به رسول خطیبی مدیرعامل باشگاه پیکان می گویم 
که مجموعه ای عالی را درست کرده است. )این دیدار تدارکاتی 
در مجموعه ورزشی پیکان برگزار شد( پیشکسوت فوتبال 
ایران خاطرنشان کرد: اینکه می گویند ما بهترین نسل هستیم 
، تکراری است. معتقدم بهترین نسل را باید  تا تیم های دیگر
مردم انتخاب کنند. عزیزی در مورد سرمربی شدن کریم باقری 
در پرسپولیس، گفت: معتقدم مسئولان باشگاه پرسپولیس در 
خصوص کریم باقری کم لطفی کرده و حدقل باید با وی قرارداد 

یک ساله می بستند. 

روبینیو کریسمس در زندان!
روبینیو ستاره سابق رئال مادرید و تیم ملی فوتبال برزیل 
روزهای تلخی را تجربه می کند. بعد از آنکه اتهام تجاوز او 
کرد، به ۹ سال زندان  در ایتالیا ثابت شد و به آن اعتراف 

محکوم شده است. حکم او از مارس 
کنون دوران  202۴ اجرا شده است و او ا

محکومیت خود را سپری می کند. 
از  آزادی  درخواست  روبینیو 

را  کریسمس  ایام  زندان در 
که این درخواست او  داد 
با مخالفت مسئول زندان 
همراه شد. مجتمع زندان 

که روبینیو در آن   Tremembe
زندانی شده است در بیانیه ای 
حال  در  روبینیو  کرد:  اعلام 
گذراندن دوران محکومیت خود 

در یک سیستم زندان بسته است 
و حق آزادی موقت را ندارد به 

طوری که این امتیاز فقط به 
زندانیان در سیستم های نیمه 
باز اعطا می شود. زندان ما هیچ 

جشن های  برای  خاصی  برنامه 
پایان سال ندارد. 

: پرسپولیس با باقری برمی گردد  کلهر

 قوت گرفتن انتقال رونالدو  
به الهلال 

انتقال احتمالی کریستیانو رونالدوی پرتغالی 
الهلال قوت بیشتری یافت. به  النصر به  از 
کره تیم فوتبال  گزارش اسپورت عربستان؛ مذا
یعنی  پرتغالی اش  کاپیتان  با  ریاض  النصر 
کریستیانو رونالدو برای تمدید قراردادش که 
در ژوئن 2025 پایان خواهد یافت، همچنان 
در پرده ابهام است. این در حالی است که 
این  احتمالی  پیوستن  درباره  گزارش هایی 
مهاجم پرتغالی به الهلال و همراهی این تیم 
میزبانی  به   2025 باشگاه ها  جام جهانی  در 
آمریکا در فرمت جدید خود منتشر می شوند. 
الهلال در مرحله گروهی این رقابت ها با رئال 
مادرید، سالزبورگ اتریش و پاچوکای مکزیک 
باید روبه رو شود. عبدا... الهزاع، کارشناس 
فوتبال عربستان نیز فاش کرد که النصر هنوز 
کره با رونالدو در راستای  تصمیمی برای مذا

تمدید قراردادش نگرفته است.

ویژه

شکست فرنگی کار المپیکی در  
مرحله نخست انتخابی تیم ملی 

در  ایران  کیلوگرم   ۶0 وزن  نماینده  ایسنا: 
نخست  مرحله  جریان  در  پاریس  المپیک 
رقابت های انتخابی تیم ملی تن به شکست داد. 
در جریان رقابت های کشتی فرنگی قهرمانی 
ایران به عنوان مرحله نخست انتخابی تیم ملی، 
مهدی محسن نژاد در مرحله یک هشتم نهایی 
وزن ۶3 کیلوگرم شکست خورد. محسن نژاد 
در این مرحله در مبارزه ای حساس برابر میثم 
دلخانی، دارنده مدال طلای جهان 202۱، به روی 
تشک رفت و در پایان با نتیجه هفت بر سه تن 
به شکست داد. دلخانی نمایش بسیار خوبی 
در این مبارزه داشت و نشان داد پس از افتی که 
در یکی - دو سال اخیر داشته، بار دیگر به دوران 
اوجش برای پس گرفتن دوبنده تیم ملی بازگشته 
است. در دیگر دیدارهای مهم امیررضا ده بزرگی 
و پویا ناصرپور در ۶0، امین کاویانی نژاد در ۷۷ و 
ناصر علیزاده و رامین طاهری در وزن ۸۷ کیلوگرم 

مقابل رقبای خود صاحب برتری شدند.

منهایفوتبال


